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Parautvalget  

Møte nr. 2 2018-2020   

Søndag 6. januar 2019 kl. 16.00 

 

Radisson Park Inn, Gardermoen 

 

 

Referat: 
 

 

  

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av referat møte 11.11.18 

2. Infosaker  

• Deaflympics 2019  -  uttakskriterier 

• Vedr kortvokste  -  prosess mot IPC 

• Para-VM 2021  -  Norge / Lillehammer 

• Prosjektmidler 

3. Rapport fra gren (Anne C og Bjørg S) 

4. Økonomi / budsjett  

• Kort orientering om status 

• Tildeling av tilskudd  

5. Representasjon  

6. Lisens og startpenger  

7. Handlingsplan (SUM)  

8. VI-stiftelsen  

• Får besøk av Knut Nysted som vil gi oss en orientering 

9. Eventuelt  

 

 

Til stede: 

- Fra utvalget: Sveinung Karlsen (leder), Anne Cathrine Enstad, Bjørn-Inge Drabløs, 

Bjørg Sissel Kvannli, Mariann Vestbøstad Martinsen 

- Fra administrasjonen: Anne Ragnhild Kroken  

 

 

Forfall: Ingen 
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1. Referat fra møte 11.11.2018 

Referatet fra møtet var sendt ut på forhånd -  ingen merknader. 

 

Det ble besluttet at referatene legges ut på hjemmesiden.   

 

 

2. Infosaker 

Deaflympics 2019: 

o Det er lagt ut retningslinjer mht. uttak på NIF’s hjemmesider. 

o Anne Ragnhild lager en sak på våre hjemmesider, med lenke til ovennevnte. 

 

Vedr kortvokste: 

o Vanskelig å vinne frem internasjonalt - føler at IPC kompliserer for mye. 

o Vi prøve å få med NIF i jobben mot IPC. 

o Må vurdere forslag om regelendringer til vårmøtet IPC, våren 2019- Anne 

Ragnhild ser nærmere på dette. 

 

Para-VM 2021, Lillehammer: 

o Anne Ragnhild orienterte kort om arrangementet som er tildelt Norge - går i 

perioden 05.02.21 – 14.02.21. 

o Stiftelsen VI er inne som hovedsponsorer. 

 

Prosjektmidler: 

o Både Langrenn og alpint har søkt VI-midler via OLT 

o Langrenn sin søknad har en felles del på bredde/rekruttering, hvor 

prosjektmedarbeider med fokus på nettverksbygging mot aktuelle 

samarbeidspartnere som er spesielle for Paraidretten, er søkt om. Positive 

signaler på dette tiltaket 

o Venter svar medio januar - vil da relativt raskt bli lyst ut stilling for ansettelse 

av prosjektmedarbeider. 

 

 

3. Rapport fra grenene.  

Alpint v/Anne Cathrine: 

o Er en ny utøver, med leggamputasjon, som viser gode takter. 

o Jesper rapporteres klar mtp. VM. 

o Ellers er alt OK «i leiren». 

 

Langrenn v/Bjørg Sissel: 

o Ikke noe spesielt mht. løpere, etc. 

o Viktig at flurforbudet som ble vedtatt på høstmøtet overholdes der det skal. 

 

 

4. Økonomi 

Vedr regnskapet for 2018, ligger det an til et overskudd i størrelsesorden kr 30 000. 
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5. Tilskudd for breddetiltak 

Jfr. utlysning i november for breddetiltak i krets og klubb, ble det foretatt en grundig 

gjennomgang av innkomne søknader.  Tilskuddet skal gå til aktivitet (trenere, ledsagere, 

utstyr til aktivitet, etc.), og derav ble det for noen av søknadene gjort avkortning for 

blant annet administrative kostnader.  Etter en grundig gjennomgang, ble et besluttet å 

gi følgende tilskudd: 

o Lyn Ski, kr 21 500 (Det poengteres at dette er tildeling for inneværende 

sesong, og at det ikke ligger noen automatikk for de to kommende sesongene, 

jfr. søknad). 

o Ready Alpint, kr 27 500. 

o Hordaland Skikrets, kr 33 500. 

o Nes Ski, kr 15 000. 

o Narvik Slalåmklubb, kr 27 500 

o Hedmark Skikrets, kr 20 000. 

o Telemark og Vestfold Skikrets, kr 5 000. 

 

Anne Ragnhild gir tilbakemelding til søkerne 

 

6. Representasjon kommende sesong 

Vi er representert der det anses aktuelt, i tillegg til skistyret og grenkomiteene   

-  Anne Ragnhild sender ut oppdatert liste. 

 

 

7. Lisens og startpenger 

Anne Ragnhild forbereder denne saken til vært neste møte. 

 

 

8. Handlingsplan (SUM) 

Vi trenger bedre tid for å behandle denne saken.  Ble derfor besluttet å flytte planlagt 

møte 28.04.19, til torsdag 25.04.19, klokken 10.00 – 19.00.  Møtet avvikles på Ullevål, 

og det avsettes minimum tre timer til arbeide med handlingsplan - Anne Ragnhild og 

Sveinung forbereder dette.  

 

 

9. VI-stiftelsen 

Vi hadde invitert Knut Nystad til å komme og gi oss en orientering om dette.  Han 

hadde dessverre glemt dette, og Anne Ragnhild gikk da gjennom en presentasjon hun 

hadde.  Vi vurderer å be Knut Nystad komme på nestemøte 

 

 

10. Eventuelt 

Ikke meldt inn noen saker. 

 

Neste møte torsdag 25.04.19, klokken 10.00 – 19.00, på Ullevål 

 

 

 

Møtet slutt klokka 19.30 

 

 


